
Månedsbrev – september 2022 

Endelig skete det – vi har modtaget byggegodkendelsen og vupti -

to dage efter er bålhytten sat op. Det betyder, at vi har fået et 

udendørs undervisningsrum, hvor blandt andet natur/teknik, 

madkundskab og andre sociale emner kan slå sine folder. Vi kan 

lave socialt samvær med snobrødsbagning og andre aktiviteter, 

som er til gavn for alle afdelinger. Hvis I ikke allerede har set den, 

så tag op og se den, den er rigtig flot.  

Elevrådet er i gang med at skrive et takkebrev til alle sponsorerne 

– uden sponsorer var det ikke lykkedes. 

Derudover har elevrådet blandt andet haft møde vedr. budgetter. Elevrådet har valgt også at lave et 

høringssvar – de er SÅ seje. Elevrådet repræsenterer elever i både almen- og specialafdelingen.  

Derudover har elevrådet fokus på energiforbruget, og de arbejder med sparringsforslag på elevniveau.  

I dette år afholdes der som noget nyt skoleudviklingssamtale. Det er et dialogmøde, hvor Finn Gatten 

(skolechef) og Søren Vig (Chef for pædagogiske udvikling) deltager fra Læring med os fra skole og SFO. Vi 

kan som skole/SFO invitere relevante personer og i år deltog Fællesbestyrelsesformand Anne Halgager 

med samt læsevejlederen. Det var en god oplevelse, og I kan læse referatet på hjemmesiden under fanen 

”nyhedsbrev”. Næste måned har vi dialogmøde igen, her er det specialafdelingen der er i fokus, det 

glæder vi os til.  

De næste par uger kan I på AULA under galleri, se billeder og videoer af, hvordan der arbejdes med 

LEGOSPIKE. Her på billedet er der start på kapløb med de ”robotter” eleverne har bygget.  

 

Nu er september snart slut, og vi er klar til oktober.  

Med venlig hilsen  

Vinnie Møller Albrechtsen – Skoleleder Barrit  

 
FAKTABOKS: 

Vi går den mørketid i møde. Derfor 

er det cykellygtetid.  

 


